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Bijaše to davne 2015. godine kada je šest malih,
uplašenih, sramežljivih, ali i jako uzbuđenih prvašića
prešlo preko školskog praga. 
Sada, osam godina kasnije, koračamo sve bliže prema
svijetu odraslih, pomalo preplavljeni istim snažnim 
 emocijama. 
Unatoč neizvjesnosti što nas čeka, zasigurno smo hrabriji,
svjesniji i sigurniji. 
Svjesniji smo toga kako nas je ova mala školica pripremila
za daljnji put i kako nam neće biti teško ukoliko nastavimo
raditi na isti način. Hrabriji smo jer smo u ovoj maloj
školici dobili riječi podrške i povjerenja, poruke koje su
poticale vjeru u nas same i naše mogućnosti i na koncu
sigurniji smo jer znamo kako su nas podučavale osobe
kojima je bilo stalo do našeg znanja i koji su se trudili isto
nam približiti. 
A mi?! - Mi smo možda bili na glasu kao najbolji razred, ne
zato što smo  tomu stremili, već smo osjetili obvezu i
zahvalnost prema istim ljudima i nismo htjeli ni njih, a ni
nas iznevjeriti.  

Škola i mi



Zasigurno nismo nikada iznevjerili jedni druge, uvijek smo 
se  lijepo slagali i podržavali, prava mala ekipa. Probleme
također nismo baš radili, ali kako to već biva- 
nisu nas ni zaobilazili, samo bismo ih uglavnom nastojali brzo  
riješiti. 
Nismo štedjeli jedni druge smiješnih fora, stoga se našom
malom učionicom uvijek orio smijeh.
Iako je ovih osam godina brzo prošlo, stvorili smo bezbroj
zajedničkih i vječnih uspomena koje će nas zauvijek
povezivati poput nevidljivih niti.  

Zahvaljujemo se još jednom od srca svim učiteljima koji su
nam pružili dobro znanje i još ljepše uspomene.
Također se zahvaljujemo našoj spremačici Ljubi koja je
održavala našu školu čistom i urednom kao i domaru Joli
koji je uvijek bio tu kada bismo ga zatrebali. 

Našim odlaskom stvaramo mjesto za nove generacije, neka
nova lica, ali također vjerujemo kako nas nitko neće
zaboraviti :)      
                                                                      Vaši osmaši



Jedinice za sve, i to duple

 
Naš razrednik, Pero Pavić je zasigurno najbolji razrednik na

svijetu! Njime se mi puno, puno ponosimo. Nije samo
najbolji razrednik na svijetu, već je ponajviše čovjek pun
dobrih i iskrenih savjeta kojima nas je vodio kroz život i

uvijek nam bio na raspolaganju. On nas je podučio mnogo
čemu, od nogometa, rukometa, odbojke, košarke, zdravom
načinu života do mogućih životnih okolnosti s kojima ćemo
se susresti. Jako smo zahvalni što je upravo on bio osoba s
kojom smo rješavali mnoge probleme, to ne bismo ni zašto 

 mijenjali. On nije samo naš razrednik- on je i naš uzor i
primjer što znači biti dobar čovjek. Ah, što da vam kažemo- 

on je naš naj naj naj.
 



 
 
 

Učiteljicu Višnju Biliškov smo upoznali u četvrtome razredu
osnovne škole. Ona nas je podučavala engleskom jeziku.
Uvijek se trudila i bila dobra prema nama. Kada ne bismo
napisali domaću zadaću, znala bi ponekad prijeći preko

toga. Dosta sati bi nam prošlo u priči i smijehu i bila je za
nas jedna od najboljih učiteljica. Zadnjih pet godina smo

zajedno ostvarili lijepe trenutke. Žao nam je što se
rastajemo od nje, ali smo sigurni da ćemo se još sresti pa
makar na školskom dvorištu. Uvijek ćemo pamtiti njeno

Draga dječice. 
 

Draga dječice...



 
 
 

Učiteljicu Smilju Maleš upoznali smo u 6.razredu. Ona je
naša učiteljica hrvatskoga jezika. Za neke učenike sat

Hrvatskog jezika zna predstavljati dosadnih 45 minuta, ali za
nas je to uglavnom bilo 45 minuta užitka. 

S učiteljicom smo proveli sate proučavajući gramatiku i
zavirujući u djela hrvatskih pjesnika. Zahvaljujući učiteljici

shvatili smo kako je hrvatski jezik zanimljiv, zabavan i
naročito strastven jezik. Sigurni smo kako ćemo iz ove škole

izići opširnim znanjem hrvatskoga jezika i s lijepim
uspomenama koje nikad nećemo zaboraviti.

Strast prema jeziku



 
 
 

 Učiteljicu Karmen Dukić smo upoznali u petom razredu.
Već na prvi pogled znali smo kako ćemo uzbuđeno i

znatiželjno iščekivati njene sate. Uistinu tako je i bijaše.
Isprva smo proučavali teme iz Prirode, a kasnije smo

nadodali  još Biologiju i Kemiju. Neke od najtežih
predmeta, učiteljica Karmen, nam je svojim načinom rada i

svojom osobnošću,  pretvorila u nešto posebno i lijepo.
 Od nje nismo samo naučili o kemijskim jednadžbama i

biološkim istraživanjima nego i o važnosti i ljepoti
predmeta koje predaje. Učiteljica nam je uistinu prikazala

predmete onim očima kojima ih ona vidi. Vrijeme na
njenom satu je uvijek brzo prolazilo i nikad te sate nećemo

zaboraviti. 

Bit će sve u redu



 
 

Učiteljica Ivana Živaljić je naša učiteljica Njemačkoga jezika,
uz njemački odlično priča i ruski jezik. Uvijek se trudi da sat
Njemačkoga bude što zanimljiviji. Ponajviše ćemo je pamtiti

kao borca za njemački jezik i njegovo usvajanje, naročito
kada bi nastojala i ponekim manje zainteresiranim

učenicima približiti čar jezika. Osim što se bori za njemački,
istaknula se i kao veliki borac kada je u pitanju i uređenje

školskoga dvorišta, tako smo s njom također proveli vrijeme
uljepšavajući školske zidove, ali smo snimali također video
za HEP, brinuli za naše kumče u Africi i na koncu izradili ovu

deutsche Version godišnjaka. Ona je, doista, primjer borca
kojeg ćemo pamtiti. 

 

Krećemo 240km/h



 
Luka Roguljić, naš učitelj informatike kojeg smo upoznali u

6. razredu će nam zasigurno ostati u sjećanju. Sati
informatike su bili dosta zabavni u 6. razredu zato što su bili  
prva 2 sata. Kasnije, u 7. i 8. razredu, sati informatike su bili

poslijepodne, to su već bili otežani radni uvjeti. Unatoč
našem padu koncentracije i umoru sat bismo zabavno

odradili. Naime, Luka je bio vrlo opušten “lik” i volio je svijet
tehnologije  kao i mi. Znali smo kako igra igrice i to nam je

već bilo super. Najdraža igrica mu je bila StarCraft 2.
Jednom, kada smo bili na ekskurziji, on je cijelu noć proveo

gledajući turnir Dote i kada smo ujutro trebali obilaziti
grad, on je imao veeeelike podočnjake, ali barem je vrijeme

proveo radeći ono što voli. Nas i Dotu. 

StarCraft2 i mi



 
 

Sam naslov već odaje  kako je riječ o našoj vjeroučiteljici,
Ankici Bacelj. Bez obzira na bezbroj sadržaja i aktivnosti

vezanih za predmet Vjeronauk, najviše smo uživali gledajući
Superknjgu! To će nam vjerojatno ostati najviše u sjećanju,
zaista je super i obožavamo je. Kako bi nam bolje pojasnila
razliku između Dobroga i Zla, znala je također često s nama
podijeliti svoje osobne životne situacije i tako nam približiti

životne mogućnosti i kušnje, nije nam bila daleka i
nedodirljiva, štoviše dopustila je da zavirimo u njen kutak

svemira, Hvala joj od srca na tome. 
Amen.

Hvaljen Isus i Marija 



 
Učitelj Tomislav Bilokapić, poznatiji kao učitelj Tomo je

zasigurno najbolji povjesničar u povijesti! S njim smo
proveli duuugo vremena, naše druženje datira već od Prvog
svjetskog rata! Za vrijeme našeg mandata, on je uplovio u

bračne vode, a mi s njim u Drugi svjetski rat.
 Na njegovom satu uvijek znamo da ništa ne znamo

(Aristotel), a na koncu ipak smo dosta toga saznali. Sjećamo
se i vremena kad je u Italiji zagrmilo, a u Grabu nestalo
struje. Sjećamo se još puno toga i sjećat ćemo se uvijek

čovjeka s kojim smo radosno putovali kroz vrijeme. 
 

Ekipa, kako smo?



 
Kada se sjetimo našeg učitelja iz matematike Joze

Mihaljevića, ujedno pomislimo: Koja je on legenda.
”Pitate se možda zašto ? On je uvijek bio otvoren i iskren

prema nama zato što je on čovjek s iskustvom. 
Imamo jednu anegdotu sa sata matematike. 

Učenik je jednom prilikom, dobio iz dva različita dijela
jednog ispita jedinicu i četvorku, (dotični učenik, nećemo ga
imenovati, ni inače nije bio naročito zainteresiran)  tada se

začuđeno obrati učitelju, riječima: Pustite Vi  tu jedinicu, kako
ste uspjeli ovdje izvući četiri? Tom prilikom mi smo svi
doslovce krepali od smija. S učiteljem pamtimo samo

smiješne kao i, naravno mnoge edukativne trenutke.  
 
 

Ajmo!



 
Učiteljica Kristina, naša Kika jedna je od najboljih učiteljica
u školi. Bez obzira na to što ima troje male djece, još uvijek
pronađe mjesta za šalu. Sati Geografije su iznimno zanimljivi

jer nas učiteljica ne želi zatrpavati teorijama zavjere, već
nam dokazuje kako svijet ne poznaje granice. Naglašavamo
kako je na satu Geografije nemoguće ni sekundu odrijemati.
Ne zato što učiteljica ne bi dozvolila (nije ni da bi dozvolila),

ali mi jednostavno ne bismo htjeli propustiti nijednu
minutu njenog načina rada. Možda se pitate na što se
odnosi naslov ?! Ukratko: stresnu situaciju ispitivanja

učiteljica umije učiniti još stresnijom kada reče: Izaberi
jedan broj, sigurno ćeš pogriješiti. 

Izaberi jedan broj, sigurno ćeš
pogriješiti



 
Učitelja Jakova smo, nažalost, upoznali tek u 7. razredu.

Kažemo nažalost jer bi za nas bilo bolje da smo ovog
glazbenika i umjetnika imali mogućnost upoznati ranije.

Nismo samo proučavali povijest glazbe i nastanak različitih
glazbenih smjerova, već smo i osjetili glazbu, slušali je,

pjevali, svirali. Slijedom toga dogodio se i trenutak koji je
kod jednog učenika probudio želju za bavljenjem  glazbom-

netom nakon jednog sata kada smo se upoznali sa
sviranjem na učiteljevoj vlastitoj klasičnoj gitari, učenik je

pohrlio i kupio si gitaru. Naš učitelj Jakov je stvarno učitelj
Glazbenoga za poželjeti. 

 

Glazba i mi



 
 

Učitelja Ivicu Gilić - Kuko smo imali čast upoznati u 7.
razredu. S učiteljem proučavamo djelovanje sila, valove,
svjetlosti i mnoge druge zanimljive teme iz svijeta fizike. 

Ne samo da razgovaramo o temama iz fizike nego i o
svakidašnjim stvarima iz života, uglavnom kada odradimo
cijelo gradivo.  Kroz ove dvije godine smo upoznali dragu,

dobru i zanimljivu osobu u liku učitelja Fizike.

Djelovanje sile



 
Pozdravljam Vašu Visost - to su bile riječi koje smo mogli
čuti svako drugi utorak. Naime, tada smo imali Tehničku

kulturu i učitelja Matića. Ne poznajemo ga dugo, ali nam je
bilo jako lijepo s njim. Bio je učitelj koji nas nije zatrpavao
domaćim zadaćama i  koji od nas nije tražio nemoguće

odgovore tijekom ispitivanja. Za njega smo bili učiteljice i
bitange. On je bio iznimno humorističan učitelj i po tom

humoru će nam najviše ostati u sjećanju.   
 

Pozdravljam Vašu Visost



 
Kod učiteljice Jasminke Šimunđije očigledno je, kako je riječ
o divnoj osobi. Umjetnica, koja nam je pokazala svoj kutak

viđenja umjetnosti. Dok su drugi umjetnici možda samo
nadodavali boje na papir, ona ih je unijela u naše školovanje
i time uljepšala sliku viđenja Likovne kulture. Zaista, unosila

je strpljivo i nježno divne boje i na tome joj hvala. 
 

Šarenilo divnih boja



 
 

Učiteljice Katarina i Renata su bile dio našeg ranog
školovanja, naši počeci. Učiteljicu Renatu smo upoznali u
prvom razredu, to je bio naš prvi susret sa školom, kojeg
nam je ona jako olakšala. Zatim smo upoznali učiteljicu
Katarinu u drugom razredu, ona nas je ispratila sve do

petoga razreda. Obje učiteljice su bile pune maštovitih ideja,
ali i sada su, koliko uspijemo iz druge učionice zamijetiti.

Njihovi školski sati su nam uvijek bili zanimljivi, rijetko
dosadni. Uvijek smo se divili njihovim životnim pričama. Uz

njih smo naučili naša prva slova, zbrajanje i oduzimanje,
tablicu množenja i dijeljenja i još mnogo toga. One su nas

provele kroz naše prve školske avanture, brisale suze, grlile i
bodrile poput roditelja. Toliko su nam uljepšale prve četiri
godine našeg školovanja, da nismo ni znali što nas čeka :-) 

One su bile 



A MI???
Mi se vidimo opet: 21.lipnja

2033. u 18:00 sati u
restoranu Dalmacija! ... jer svi

za jednog, jedan za sve...



Luka je prijatelj kakvog ne možete zamisliti. Malo nekada
slomi, ali nema veze. Luku sam upoznao u vrtiću. Tada se
nismo družili ni dobro poznavali. Kasnije, kako su godine

prolazile, postao je pravi prijatelj. Ovih 8 godina mi je brzo
prošlo, samo zahvaljujući njemu. Da on nije bio sa mnom u
razredu, mislim da bih umro od dosade, zasigurno ne bih
izdržao. Na ovaj način, s njim,  8 godina je prošlo poput 8

dana. Imao sam kolegu i prijatelja s kojim mogu pričati i šaliti
se. Skoro svaki dan bismo igrali igrice 

(ako nas majke ne bi ubile zbog ocjena) i samo bismo se
smijali. Ljudi kažu da smijeh produžuje život. E, pa ja mislim

da smo on i ja besmrtni. 
 

                                                                             Ivan

Hrabro sportsko
srce



 
Ivan je  bio dobar i iskren kolega, ali prije svega uvijek dobar
prijatelj. On je pravi šaljivac koji u tom području sigurno drži
bar pola rekorda. Doduše, on u šali ne zna za granice pa se

često crveni te ga zovemo crvenom paprikom.
S Ivanom sam od  djetinjstva i sa sigurnošću mogu reći  kako

ima više potencijala nego Pi decimala. To mu i svi učitelji govore,
ali nikako ga pokrenuti, jer je Ivan medo koji se još budi iz
zimskog sna. Kada se probudi, a hoće,  dići će se nebu pod

oblake. Jedna anegdota za kraj: 5.r., odmor završava, Ivan se
vraća u razred dok je vjeroučiteljica odavno u razredu, a on

doslovce ulijeće s pitanjem: OĆE IKO BATINA.
 Kad smo to čuli svi smo prasnuli u smijeh, izuzevši naravno
učiteljice. Bilo je još mnogo takvih situacija s tim KRALJEM. 

                                 
                                                           Luka

Humor je moj
lijek



 

Gabrielu sam upoznala u vrtiću. U početku se nismo baš nešto
pretjerano družile, ali kako je vrijeme odmicalo postale smo sve

bolje prijateljice. Sada brojimo već 11 godina druženja i bezbroj
lijepih zajedničkih trenutaka. Ne samo što smo zajedno dijelile

prostor vrtića i kasnije učionice, jedno vrijeme se naše druženje
proteglo i u popodnevne sate kada smo trenirale odbojku u Sinju.

Gabriela je uvijek nasmijana i vesela, nije baš voljela učiti, ali je
ipak uvijek bila marljiva i uporna. Kod nje najviše cijenim njenu 

 iskrenost, maštovitost, ona je neiscrpni izvor ideja.
Ne priča ona samo o svom najdražem ljubimcu Skyu, ne, ne - ona
jednostavno obožava pričati, komunicirati. Uslijed te činjenice

izabrali smo je jednoglasno za predsjednicu razreda. Sve uspomene
s Gabrielom su mi drage, ali jedne se posebno sjećam: Kada je

jednom, još u mlađim danima, tijekom nogometne utakmice loptom
udarila u auto učiteljice iz Glazbenoga, taj njen šokantni izraz lica mi

je jedan od najdražih. 
Gabriela je prava prijateljica kojoj možeš sve reći i s kojom se
uvijek možeš zabaviti. Ona je jako draga osoba I baš mi je drago

što sam je upoznala i što je s vremenom zasigurno zauzela mjesto
u mom srcu. 

                                                                       Anđela

Komunikacijska
stručnjakinja 



 

Anita nije samo moja kolegica iz razreda, ona je i moja
prijateljica. S njom sam dijelila dobre i loše, smiješne i ozbiljne

trenutke tijekom osnovne škole.
 Ona je jako draga i nadasve inteligentna osoba, niti jedan

joj predmet nije predstavljao problem, ona bi sve usvojila 
 kao od šale. Od većine se razlikuje po svojim zanimacijama i

interesima i upravo to ju čini tako posebnom.
 Dok ona, npr. ,voli slušati azijsku glazbu, većina i ne dijeli s
njom baš taj glazbeni ukus. Međutim, ona je tip osobe koji

neće pokleknuti pred većinom, koja neće odustati od svojih
uvjerenja, jer ona je jednostavno svoja. Takva osobnost se
ne zaboravlja, ja je zasigurno neću i nikada neću zaboraviti
vrijeme koje smo zajedno provodile kao ni uspomene koje
smo na dosadašnjem putu stvorile. Nadam se kako ćemo i
dalje ostati dobre prijateljice i nakon osnovne škole te da

će Anita sa mnom dijeliti svoja nova iskustva, svoje želje i
snove.

                                                       Kiara 

Posebna, svoja i 
 inteligentna  



 
Anđela je moja prijateljica koju poznajem još od vrtića. Bila je
sa mnom od malih nogu. Neki je zovu Anđela, neki Anđa, a
neki i Điđi Bufon. Odlična je golmanica. Najviše voli slušati

glazbu, a uz to i predivno pjeva. Voli se šaliti i uvijek je
otvorena za nove ideje. Ima predivnu kovrčavu kosu i zelene
oči koje najbolje opisuju njezin izgled. To ju čini mojim top

modelom. 
Što se tiče osobnosti, nemam vam što reći osim da se na nju
uvijek mogu osloniti i kako se skupa zezamo, razgovaramo i
družimo. S vremenom smo postajale sve bliže te smo sada

nerazdvojne (u doslovnom smislu, ŠKOLA TRAJE I DO 14:30)
Proživljavamo školske dane i stvaramo nove uspomene. Vrtić
nas povezao, škola zbližila, a život-život će nam podariti puno

zajedničkih trenutaka, u to sam sigurna.  
                                                                 Gabriela

Anđeoski glas
zelenih očiju 



 

Kiara i ja smo se upoznale u prvom razredu. Na način koji
nam je tada bio pomalo neugodan (to znamo nas dvije). Tog
prvog dana škole ni slutila nisam kako sam zapravo upoznala
svoju najbolju prijateljicu. Ona je zaista divna osoba. Svatko

bi je poželio za prijateljicu- u to sam sigurna. Puno sam
naučila i shvatila od nje. Naučila sam kako postoji osoba koja
je uvijek spremna svakome pomoći i pružiti nesebično svoju
ruku. Naučila sam kako postoji osoba kojoj možeš odati svoje
tajne i znaš da su kod nje na sigurnome mjestu. Naučila sam

kako postoji osoba koja se trudi i daje uvijek najbolje od
sebe. Osoba koja promisli prije nego nešto uradi i koja

razmislili o mogućim posljedicama za sve. Na koncu, osoba
koja ti, i kad ti nije dobar dan, nastoji ga uljepšati. Zaista,

odlična osoba i zbog svega navedenoga iznimno je cijenim.
Ostani uvijek takva kakva jesi i nemoj se mijenjati. 

P.s. sigurna sam da je u školi postojala veća ocjena od 5 da bi
je dobila. 

                                                                     Anita

Dobra duša
pravednika 



pravednik

nespretnjaković

brbljavko

metamorfoza

sportaš

best
dressed

računala

dobra duša

flegma

marljivi
mrav



Bile su to
dobre
godine
H V A L A
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